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Zápis Konference ČSK DV 2015 

konané dne 17. 1. 2015 v Olomouci 

Jednání zahájil Jiří Kratochvíl, přivítal delegáty 

 Uctění památky zesnulých členů ČSK DV – Emil Pollert, Lenka Rolečková, Jan 
Novák  

 Volba komise – Mandátové – Renata Sadílková, Iva Šedivá, Pavel Foukal 

 Volba komise – Návrhové – Luděk Roleček, Dalibor Slovák, Michal Šťastný 

Zprávy Konference 2015  

 Zpráva předsedy sekce Jaroslava Pollerta k sezoně 2015 a výhledu kanoistiky na 
příští období 

 Zpráva trenéra RD slalom Jiřího Pultery se zhodnocením sezony 2015 a 
informace k přípravě na sezonu 2015-2016.  

 Zpráva trenéra RD U23 Jiřího Prskavce, který zhodnotil sezonu 2014 a informoval 
o plánech RD U23 v roce 2015. 

 Zpráva trenéra RD sjezd Roberta Knebela - zhodnocení činnosti RD 2014 

 Zpráva trenéra RDJ - Jiří Kratochvíl. Zhodnotil výsledky v kategorii juniorů v roce 
2014. Poděkoval spolupracovníků, všem oddílům a trenérům v oddílech ČSK DV. 

 Zpráva komise rozhodčích – Lenka Kutá – vyhodnotila sezonu 2014, školení, 
počty rozhodčích na jednotlivých závodech. Informace k úpravám Pravidel ICF a 
ČSK DV od roku 2015. 

 Zpráva Závodní komise – Hana Kneblová. Informace o pořádání závodů v roce 
2014 a přípravě sezony 2015. Okomentovala zveřejněný návrh Směrnic pro 
závodění 2015 a zaslané připomínky k tomuto návrhu. 

 Zpráva zástupce oddíl Bohuslava Šamánka ke statistice účastníků závodů ČSK 
DV v průběhu sezony 2014. 

 Zprávu o hospodaření roku 2014 ČSK DV – Ivo Eichler 

 Zpráva Kontrolní komise ČSK DV – Ladislav Jílek. Komentář k plnění povinností 
pořadatelů závodů a poděkoval za spolupráci a vstřícnost všech 
zainteresovaných. 

 Lubor Přikryl – informace k webu www.kanoe.cz   

Předseda: 

 Zpráva mandátové komise - 171 pozvaných delegátů, přítomno 43 delegátů tj. 
25,1 %. Konference není usnášeníschopná. Jednání se přerušuje.  

 Zahájení mimořádné konference ČSK DV v 12.47 hod. 

Diskuze : 

 M. Rousek - dotaz na start juniora ve dvou kategoriích – odpověď J. Kratochvíl. 
Záleží na konkrétním závodníkovi a jeho absolutní výkonnosti. 

http://www.kanoe.cz/
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 B. Šamánek – není spokojen s výrokem ZK k přihlašování a odhlašování 
závodníků na ČP. Odpověď J. Bican jako pořadatel nesouhlasí, je třeba jasné 
počty a příjmy pořadatele ze startovného dopředu, nikoliv až na poslední chvíli. H. 
Kneblová za ZK vysvětlila postoj komise a požádala o odhlasování konference. J. 
Rohan doporučuje názor ZK. M. Rousek podpořil placení předem. J. Kratochvíl za 
oddíl UP Olomouc podporuje ZK. 

 B. Šamánek navrhl, ať je možné přes rozhodnutí ZK možné se odhlásit 
„beztrestně“. Další komentář T. Kutý. 

 O. Jarolímek -  je nutné mít pro ČP ve slalomu jiný přihlašovací systém? 

 Hlasování - Kdo je pro úpravu stávajícího systému? – Pouze 7 pro. Systém 
přihlášek zůstává stejný 

 Další připomínka B. Šamánka – start žáků na ČP sjezd. Navrhuje, aby zůstala 
původní verze ve Směrnicích, tj. start žáků mladších není v ČP sjezd povolen. 
Zástupce Olomouce okomentoval – je přece na rozhodnutí trenérů jednotlivých 
závodníků. 

 Kdo je pro úpravu Směrnic v otázce startu žáků mladších v ČP? Pro 17 – málo, 
zůstává současný stav návrhu Směrnic. 

 B. Šamánek – ČP žáků slalom – příliš vysoký počet závodů a navrhuje snížit. 
Odpověď J. Kratochvíl. Se změnou souhlasí pouze 5 delegátů - zamítnuto 

 P. Kratochvíl – dotaz na závody ve Š. Mlýně 2015 – odpověď H. Kneblová – 
závod, pokud bude dostatek vody, se uskuteční. 

 J. Rohan – dotaz na změnu hodnocení průjezdu – odpověď L. Kutá za komise 
rozhodčích. Možnost opravy (znovuprůjezdu) branky „oceněné“ 50 body. Bude 
vysvětleno na komisi rozhodčích a následně na webu kanoe.cz. L. Přikryl – bude 
zveřejněn další odkaz od ICF. J. Rohan požádal o zaslání dotazu na ICF 
k vysvětlení této problematiky. 

 I. Šedivá – dotaz k zamítnuté žádosti oddílu KK Rakovník k organizaci školení 
rozhodčích – odpověď L. Kutá za komisi. J. Kratochvíl navrhl střídání školení na 
Moravě a v Čechách. 

 Přikryl – tvrdí, že omezení startu žáků na závodech není nutné uvádět ve 
Směrnicích. 

 R. Fusek – dotaz na nominační závody ve Š. Mlýně – odpověď J. Kratochvíl. 

 O. Jarolímek – k pořádání MČR veteránů – SK VS Č. Budějovice  - odpověď H. 
Kneblová. 

 13:38 – ukončena diskuze 

Návrh usnesení  přednesl L. Roleček 

 Konference volí komise mandátovou a návrhovou  

 Bere na vědomí – zprávy předsedy J. Pollerta, trenérů RD J. Pultery, J. Prskavce, 
R. Knebela, J. Kratochvíla, zprávu Komise rozhodčích L. Kuté, zástupce oddílu B. 
Šamánka, Závodní komise H. Kneblové, o hospodaření I. Eichlera, kontrolní 
komise L. Jílka 

 Ukládá komisi rozhodčích – připravit dotaz na ICF k průjezdu branek 
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 Schvaluje Směrnice dle návrhu ZK 2015 dle předloženého návrhu 

 V případě svolání Konference ČSK sekretariát informuje oddíly ČSK DV písemně. 

Konference byla ukončena v 13:42 hod. 

Zapsal: Eichler  Schválil: Pollert    


